

PERBADANAN KEMAJUAN NEGERI MELAKA

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

1. Kontraktor yang berpengalaman serta berkeupayaan dengan pendaftaran masih sah laku adalah dipelawa untuk kerja seperti berikut :-
- 2.

BIL	TAJUK KERJA	TARIKH		
		SEBUTHARGA DI PEROLEHI	KOD BIDANG PENDAFTARAN/ KATEGORI	TUTUP SEBUTHARGA
i.	<p><u>PKNM/SH/4-2020</u></p> <p>SEBUTHARGA KERJA-KERJA PEMBERSIHAN PEMOTONGAN RUMPUT DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAWASAN TANAH KOSONG MILIK PKNM DI DERAH JASIN, MELAKA TENGAH DAN ALOR GAJAH, MELAKA.</p> <p><u>LAWATAN TAPAK</u> 16 Mac 2020 (Isnin) Jam : 9.00 Pagi</p> <p><u>BERTEMPAT</u> Berkumpul Di Lobi PKNM.</p>	<p>16 Mac 2020 Hingga 20 Mac 2020</p> <p>Di Kaunter Bayaran Aras 4, PKNM Menara MITC, Ayer Keroh, Melaka</p> <p>HARGA DOKUMEN RM30.00</p>	<p>Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang</p> <p>221002 – (Membersih Kawasan)</p>	<p>23 Mac 2020 (Isnin)</p> <p>Pada atau sebelum 12.00 tengahari dan di masukkan ke dalam Peti Sebutharga 1 di Aras 4, PKNM. (Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan)</p>
ii	<p><u>PKNM/SH/5-2020</u></p> <p>SEBUTHARGA KERJA-KERJA PENAMBAHBAIKAN DAN PENYELENGGARAAN DI BANGUNAN MELAKA BAZAAR, PERINGGIT, MELAKA.</p> <p><u>LAWATAN TAPAK</u> 16 Mac 2020 (Isnin) Jam : 11.00 Pagi</p> <p><u>BERTEMPAT</u> Berkumpul Di Bangunan Melaka Bazaar, Peringgit, Melaka.</p>	<p>16 Mac 2020 Hingga 20 Mac 2020</p> <p>Di Kaunter Bayaran Aras 4, PKNM Menara MITC, Ayer Keroh, Melaka</p> <p>HARGA DOKUMEN RM30.00</p>	<p>Mempunyai Sijil SPKK dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIM/CIDB).</p> <p>Gred G2 Kategori B24 (Kerja-Kerja Penyelenggaraan Bangunan Sistem Kebersihan dan sebagainya).</p>	<p>23 Mac 2020 (Isnin)</p> <p>Pada atau sebelum 12.00 tengahari dan di masukkan ke dalam Peti Sebutharga 2 di Aras 4, PKNM. (Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan)</p>

2. Lawatan tapak adalah **diwajibkan** dan akan di catat oleh Pegawai PKNM di Projek berkenaan. Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja-Kerja Kerajaan (SPKK), PUKONSA, UPKJ atau pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan hanya penama di Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja yang boleh menghadiri lawatan tapak atau taklimat Sebutharga. **Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai** selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA, UPKJ atau Sijil Akaun pendaftaran Syarikat, Kementerian Kewangan.
3. Dokumen sebutharga dan lukisan bagi kerja-kerja tersebut di atas boleh didapati pada waktu Pejabat di Perbadanan Kemajuan Negeri Melaka, Kaunter Bayaran, Aras Aras Bawah Menara MITC, Jalan Konvensyen, Kompleks MITC, Ayer Keroh, 75450 Melaka.
4. Sila bawa **Sijil Pendaftaran dan sijil Pendaftaran Bumiputera yang ASAL beserta SALINANNYA** untuk rujukan dan tindakan kami selanjutnya. **Bagi yang menghantar wakil hendaklah membawa SURAT WAKIL yang asal.**